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SUBCOMISSIÓ DE MATERIALS I EQUIPAMENTS 12-12-2023 

 
Dimarts, 12 de desembre de 2023, vam assistir a la Subcomissió de Materials i Equipaments. Us 
fem un resum dels punts més importants aportats per la USPAC. Si necessiteu ampliació o 
aclariment podeu contactar directament amb la delegada de Riscos Laborals. 

GENERALS 

 

• Dotació de guants d’hivern normals, tipus polar a tot el cos.  

o Ens informen que no està contemplada aquesta dotació. 

 

• Entrega de vehicles. 

o Ens informen que s’està lliurant els 176 vehicles de renovació de flota de rènting, el 

mes de gener estaran tots repartits. 

 

• Com va l’estudi de calcular les revisions per temps de motor i no per quilòmetres?  

o Ens informen que s’està treballant amb la plataforma juntament amb SGAS, és una 

prioritat del 2024.  

 

• Com va la dotació d’armilla reflectant a totes els efectius del cos? Previsió d’entrega?  

o Ens informen que ara mateix no hi ha previsió pressupostària, però està pendent de 

fer juntament amb la roba d’aigua. 

 

• Mànigues mes llargues a les camises: 

o A les de trànsit, l’aplicatiu no permet posar +5 a les mànigues. Hi ha prou amb posar-

ho a la nota informativa? 

▪ No hauria d’haver problemes.  

o USC, a les de noies, informen que no hi ha estoc i que arribaran el primer trimestre 

de 2024.  

▪ La licitació es troba en curs. Alguna talla es troba amb aquesta incidència. El 

subministrament serà per primer trimestre de 2024. 

 

• Previsió de data d’entrega dels “Busca-polos”. 

o La compra es farà ràpida.  

 

• Problemàtica amb les reposicions de cadires.  

o Ens informen que hem de parlar amb SGAS. 

 

• Ha arribat informació que el personal ja pot demanar les fundes d’arma de paisà. Quins 

criteris se seguirà per dotar d’aquest material al personal? 

o Es farà la dotació al personal que presta servei sempre de paisà. Per ara, no està 

previst la dotació al personal que no fa servei de paisà continu.  

 
RPAPA i RPP I LLOCS DE MOLT FRED 

 

• Com va l’estudi per la dotació de folre interior de les jaquetes noves amb més gramatge? 

o Aviat arribaran folres per a que el personal de la zona faci les proves. Una vegada 

es tingui el feedback d’aquests es continuarà treballant.  
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• Sotacascs, polaines i guants 

o Pirineu i Aran la setmana vinent aproximadament, tindran polaines sotacascs. Els 

guants arribaran al gener, quan arribin es repartirà.  

 
CGIC i CGINF 

 

• Com va la reposició dels vehicles? 
o La reposició dels 283 vehicles es troba pràcticament finalitzada. Hi ha previsió de 

més vehicles per 2024. La previsió és d’una nova licitació d’uns 122 vehicles. 
 

• Com va l’estudi per dotar de roba de motorista i cascs de paisa? 
o En estudi, però no s’ha pogut avançar molt. 

 
 

GRUPS DE PAISÀ 

• Ja sabem que sempre responen que no a la dotació de la mateixa jaqueta d’investigació. 

Però alguna alternativa similar?  

o S’està treballant en una alternativa.  

 

TRÀNSIT 

• Dotació de pantalons operatius per a tot el personal de la Divisió. Quina previsió hi ha 

d’arribada?  

o La licitació està pendent de publicació. Previsió per l’any vinent.  

• Entrega de cascs nous. Arribaran abans de 31 de desembre? 

o S’està començant a enviar els cascs i es retirarà l’anterior. Tothom que ha estat 

amidat li arribarà, a més s’han distribuït kits per la gent que encarà no han amidat.  

• Com avança la dotació d'armilla airbag. S’ha trobat alguna solució? 

o És un projecte de prioritat per 2024.  

 

• Sotacasc. Se sap si arribaran a Trànsit a la primera entrega? 

o A RPPA si, la resta no ens confirmen si arribarà en la primera entrega o en la segona. 

 

• Parc de motocicletes. Continua la previsió de 2024? 

o Si, continua sent la previsió per 2024. 

 

• Vehicles 

o El dia 22 es farà la presentació dels nous vehicles de transit, la setmana vinent es 

començaran a repartir.  

 
APEN 

 

• Continua sense ser viable els vehicles unimampara? 

o Si. 

 

• Furgonetes noves, continua la previsió a finals de 2024? 

o La licitació de 529 vehicles, ja esta publicada en aquesta està inclòs les furgonetes 

d’APEN. 
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• Autocar. Entenem que continua sent inviable?  

o Per ara si. 

 

BRIMO / ARRO 

 

• Continua la previsió d’arribada de les furgonetes a finals 2024?  

o Si. 

 

• S’han arreglat les incidències que hi havia?  

o Les furgonetes que són de propietat s’estan agilitzant ràpidament les reparacions.  

 

• Les mantes ignífugues dels vehicles són petites, es va dir que les canviarien.  

o Està pendent de treballar. La previsió és solucionar-ho el 2024. 

 

• Continuem insistint en compatibilitzar un uniforme de dos peces i la granota. 

o Per ara no hi hauran dos peces, continuaran estudiant-ho però per ara res. 

 

• Granotes fetes a mida: 

o Els agents amb talla especial, sembla que només els hi poden autoritzar una granota. 

Això es cert? No tenen dret a tenir 4 peces?  

▪ Han de tenir les mateixes que qualsevol altre operatiu. Si la dotació és de 4 

han de tenir 4. 

 
o Problemàtica amb  granotes mal fetes, hi ha companys que porten mesos amb el 

problema, 3 rectificacions i continua arribant malament.  

▪ Ho tractarem de manera particular. 

 

• Fundes de l’armilla antitrauma amb cremalleres trencades i al demanar reposició es 

deneguen. Les primeres es veu que eren de qualitat però les últimes NO. 

o Hi ha per fer canvi, però no ha arribat cap petició a la divisió. 

 

• Qui pren la decisió tècnica de descartar la compra d’escuts balístics amb finestra?. Amb els 

cascs que hi ha, s’ha de treure el cap fora d’escuts per poder mirar i els cascs balístics no 

porten pantalla i les ulleres de dotació no són de protecció balística.  

o Ens informen que si es posa pantalla balística, no és compatible amb la culata actual 

de les armes llargues a més del sobre pes que això comporta. L’escut gran amb 

finestra pesa uns 15-20 quilos més i per tant és mot difícil per no dir gairebé 

impossible el fet de portar l’escut en una mà i l’arma en l’altra. No ho veuen viable. 

 

TEDAX 

 

• Ha sortit ja la licitació dels robots nous? 

o La licitació està pendent de publicació. La previsió de lliurament serà el 2024. 

 

 

USPAC, L’ESCUT DEL MOSS@S 

 
                                                                                                                                     14 de desembre de 2023 


